

မြို့နယ်အဆင့် လူမှုရေးရာဆန်းစစ်လေ့လာချက်မေးခွန်းလွှာ

အခန်း ၁။ မြို့နယ်လူဦးရေနှင့် လူ့အုပ်စုများဆိုင်ရာအချက်အလက်လေ့လာချက်

၁.၁။ လက်လှမ်းမီရောက်ရှိနိုင်မှု (လမ်းနှင့် ပို့ဆောင်ရေး)

၁	စက်တင်ယာဉ် (ကား၊ ဆိုင်ကယ်၊ စက်လှေ၊ ထော်လာဂျီ စသည်) ပြင် သွားလာလျှင် ကျေးရွာအုပ်စု နှင့် မြို့မညီမျှပေးပါသလဲ။	မိနစ် ၆၀ အတွင်း	၂ နာရီ - ၃ နာရီ	၄ နာရီ- ၆ နာရီ	၇ နာရီ- ၁၂ နာရီ	ညလုံးပေါက်
	မြို့နှင့် အနီးဆုံး ရွာများ	၀၆:၆၅ ၁၆၅၀၆၀၆:၅၅				
	မြို့နှင့် အဝေးဆုံးရွာများ		ခက်လှ ရှေ့ကန်			
၂	မည်သည့်ကျေးရွာများ၏ မြို့သို့ သွားသော အဓိက ကုန်းလမ်း သို့ ရေလမ်းသည် တစ်နှစ်ပတ်လုံးတွင် ညာဘက်ရှိစာတိုင်များ၌ ဖော်ပြပါအကြောင်းများကြောင့် ပိတ်တတ်/ အသုံးပြုမရ ဖြစ်တတ်ပါသနည်း။ ပိတ်တတ်/ အသုံးပြုမရသည့်အကြောင်းများ အပေါ် မူတည်၍ သက်ဆိုင်ရာ စာတိုင်များ၌ ရွာအမည်များ ဖော်ပြပါ။	ပိုးသည်းထန်စွာ ရွာခြင်း၊ ရေကြီး ရေလျှံခြင်း၊ ခြေပြိုခြင်း စသည်	လက်နက်တိုက် တိုက်ခိုက်မှု၊ ပဋိပက္ခ	အခြေခံအဆောက် အအုံ ကောင်းမွန်မှု မရှိခြင်း	အခြား (ခွဲခြားဖော်ပြပါ)	အခြား (ခွဲခြားဖော်ပြပါ)
		ရေလယ်ကျွန်း၊ ကျေးရွာ၊ ကြောအင်းရွာ			ရေလမ်းကပ် ပို့ဆောင်ရေးလမ်း၊ အင်မီဇ်	

၃	စက်တပ်ယာဉ် (ကား၊ ဆိုင်ကယ်၊ စက်လှေ၊ ထော်လာဂျီ စသည်) ဖြင့် သွားလာလျှင် ကျေးရွာအုပ်စု နှင့် ဆန်းဆုံးကျန်းမာရေးဌာနနှင့် မည်မျှဝေးပါသလဲ။	မိနစ် ၆၀ အတွင်း	၂ နာရီ - ၃ နာရီ	၄ နာရီ - ၆ နာရီ	၇ နာရီ - ၁၂ နာရီ	ညလုံးပေါက်
	ကျန်းမာရေးဌာနနှင့် ဆန်းဆုံး ရွာများ	၅၀ မှ ၆၀ မိနစ်				
	ကျန်းမာရေးဌာနနှင့် အဝေးဆုံးရွာများ		၁ နာရီ - ၂ နာရီ			

၁.၂။ အထွေထွေလူဦးရေဆိုင်ရာအချက်အလက်ယေဘုယျလေ့လာချက်

စုစုပေါင်းလူဦးရေ		တိုင်းရင်းသား		ဘာသာစကား (များ)		အသက်မွေးဝမ်းကြောင်း လုပ်ငန်းများ
ကျား	မ	အဓိက	အခြား	အဓိက	အခြား	
၃၄၅၃၉	၃၈၆၂၂	ဗမာ	တရုတ်	ဗမာ	ကရင်	လယ်ယာဇွန်ကျွန်းခြားများ လုပ်ငန်း၊ အလုပ်ငန်း၊ ပစ်ခတ် တိုက်ခိုက်မှု လုပ်ငန်း
		ကရင်	အိန္ဒိယ			
		ချင်း	ပါကစ္စတန်			
		ဂျိုဗွတ်				
		ဗမာ				

၁.၃။ ထိခိုက်လွယ်သည့်လူဦးရေဆိုင်ရာအချက်အလက်ယေဘုယျလေ့လာချက်

- မြို့နယ်ရှိ ရပ်ရွာစုစုပေါင်း၏ ရာခိုင်နှုန်းမည်မျှ သို့မဟုတ် စုစုပေါင်းရပ်ရွာအရေအတွက်၌ အောက်ပါထိခိုက်လွယ်သည့်လက္ခဏာတစ်ခုချင်းစီအား အများဆုံး တွေ့ရှိရသနည်း။
- ရာခိုင်နှုန်း သို့မဟုတ် အရေအတွက် ဖော်ပြပြီး ရွာအမည်များ သို့မဟုတ် ရွာအုပ်စုအမည်များ ကို ဓာရင်းပြုစုပါ။

စာတတ်မြောက်မှု				လုပ်ငန်းစဉ် များ ရေးဆွဲရာ၌ အသုံးပြု မည်ကို မျက်လုံးထံမြင်လာ စေရန်အတွက်သာ ဖော်ပြ ထားခြင်းဖြစ်သည်။ ယခုအတွက်သည် လုပ်ငန်းအစီအစဉ်များ ရေးဆွဲသည့်အခါ၌သာ အသုံးပြုမည်ဖြစ်သည်။
ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်အလုပ်လုပ်သူ	အုပ်ချုပ်ရေး မြားဒား၊ ကြို့တစ်ချိုက်ကန် နက္ခတ်ဦးယု	ကြို့တစ်ချိုက်ကန် ပြောကြား	ကြို့တစ်ချိုက်ကန် ပြောကြား	
နိုင်ငံတွင်း နေရပ်စွန့်ခွာ ရွှေ့ပြောင်းသူများ	-	-	-	
	-	-	-	



<p>ရပ်ကွက်/ ကျေးရွာမှ ဝေလ်သည် မှုရာ၌ မှုထိုင်သည် အိမ်ထောင်စုများ</p>	<p>စာရင်း ဖွဲ့စည်းရန်ကိစ္စကို အုပ်ချုပ်ရေးဗျားမှ ဖွဲ့စည်း ဖြစ်ပေါ်စေရန် ကြိုးကြား</p>	<p>ကြိုတင်ချိတ်ဆက် ပြောကြား</p>	<p>ကြိုတင်ချိတ်ဆက် ပြောကြား</p>	
<p>ချို့တဲ့စွမ်းပါးသည့် မိသားစုများ</p>	<p>ကြိုတင်ချိတ်ဆက် ပြောကြား</p>			
<p>ခင်ပွန်းမရှိသူအမျိုးသမီး</p>	<p>ကြိုတင်ချိတ်ဆက် ပြောကြား</p>			
<p>မိဘမဲ့များ</p>	<p>ကြိုတင်ချိတ်ဆက် ပြောကြား</p>			

<p>မသန်စွမ်း မိသားစုဝင်များ ရှိသည့် မိသားစုများ</p>	<p>လိင်ကန်း(မ)သားခြွမ်း = ၃၉၀ ဥာဏ်ရည်မသားခြွမ်း = ၁၄၉ မျက် မမြင် = ၅၅ နား မကြား = ၁၅၃ ပေါင်း = ၇၈၇</p>			
<p>(DSW) မှ ဖြည့်စွက်ရန်။</p>		အမည်။		
		ရာထူး။		
		လက်မှတ်။		
		နေ့စွဲ။		

မြို့နယ်အဆင့် ရပ်ရွာလူထု ပူးပေါင်းပါဝင်မှု လုပ်ငန်းအစီအစဉ်

ထိခိုက်လွယ်ဆုံးနှင့် ဖယ်ကြည့်ခံရမည့် အန္တရာယ်ရှိသောသူများ/ အိမ်ထောင်စုများ၏ အကျိုးဝင်မှုနှင့် ပူးပေါင်းပါဝင်မှုတို့ တိုးတက်ကောင်းမွန်ရေးအတွက် လုပ်ငန်းအစီအစဉ်

အဓိကချဉ်းကပ်မှုနည်းလမ်းများ (ဥပမာအနေဖြင့်သာ ဖော်ပြခြင်းဖြစ်ပါသည်- လူမှုရေးရာ ဆန်းစစ်လေ့လာချက်မှ တွေ့ရှိချက်များအပေါ် အခြေခံ၍ မွမ်းမံပြင်ဆင်ရန်ဖြစ်သည်။)	မည်သည့်တို့	မည်သူတို့ဖြင့်	မည်သည့် အချိန်		မည်သည့်နေရာ	မည်သူတို့က	လိုအပ်သော ရင်းမြစ်များ			ခန့်မှန်းကုန်ကျစရိတ်/ ဘတ်ဂျက်
	(လုပ်ငန်းဆောင်တာ)	(ဦးတည်သတ်မှတ်ထားသူများ)	(ကာလ)	(အချိန်)	တည် နေရာ	(တာဝန်ရှိသူ ပုဂ္ဂိုလ်)	(ဆက်သွယ်ရန် ပုဂ္ဂိုလ်/ ပုဂ္ဂိုလ်များ)	ဘာသာစကား	ပစ္စည်းများ	
၁။ ထိခိုက်ခံရလွယ်သော၊ အကျိုးခံစားခွင့် လက်လွတ်ဆုံးရှုံးနိုင်ခြေရှိသော၊ သွားလာရောက်ရှိရန် ခက်ခဲသော အိမ်ထောင်စုများအတွက် စီမံကိန်းနှင့် ပတ်သက်၍ အိမ်တိုင်ရာရောက်ကမ်းလင့်ထောက်ကူမှု	အစည်းအဝေးများ တွင် ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးမှုများ ပြုလုပ်ခြင်း	သွားလာရောက်ရှိရန်ခက်ခဲ၍ ဖယ်ကြည့်ခံရနိုင်သည့် အန္တရာယ်ရှိသည်ဟု ဖော်ထုတ်သတ်မှတ်သိရှိရသော အိမ်ထောင်စုများ	၂၀၂၀ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလ (လူမှုရေးရာ ဆန်းစစ်လေ့လာချက်အတွက် အထွေထွေ လူထုစည်းဝေးပွဲပြီး သည့်နောက်)	ဥနေ	ကျေးရွာ X (ဘုရားကျောင်း)	V-SPC အဖွဲ့ဝင်များနှင့် VCSW များ	ဦးလှ	ရှမ်းလားဟု	Xxxx	xxxx

	အစည်းအဝေး ဖွဲ့စည်းခြင်း	ဖုန်းဆက် မကြောင်း ကြားခြင်း								

(DSW) မှ ပြည်စွက်ရန်။

အမည်။ ဦး ညိုနီနီ

ရာထူး။ ၇၂၅ - ၅

လက်မှတ်။ *thee*

နေ့။ ၃၀.၈.၂၀၂၀